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Θέμα: Διασφάλιση της απρόσκοπτης εγκατάστασης POS από όλες τις 

επιχειρήσεις 

Παρά την απόφαση της κυβέρνησης να επιβάλει την υποχρεωτική χρήση 

ηλεκτρονικών συσκευών POS στις επιχειρήσεις, με στόχο τον περιορισμό 

της φοροδιαφυγής, νέα μεγάλα προβλήματα εγείρονται σε ό,τι αφορά 

την πρακτική εφαρμογή του μέτρου, λόγω των απαιτήσεων που 

προβάλλουν οι τράπεζες.  

Πιο συγκεκριμένα, πολλές τράπεζες προβάλλουν εμπόδια στις 

επιχειρήσεις για την έκδοση άδειας χρήσης POS, όπως είναι η τριετής 

δέσμευση με πάγια ετήσια αποζημίωση, συγκεκριμένοι τζίροι εκ μέρους 

των επιχειρήσεων, αλλά και η προϋπόθεση της απουσίας οφειλών προς 

τις τράπεζες, όταν είναι εκατοντάδες χιλιάδες οι επιχειρήσεις που έχουν 

οφειλές σε servicers και τράπεζες .  

Οι απαιτήσεις που προβάλλουν οι τράπεζες όχι μόνο αντίκεινται στους 

κανόνες της ελεύθερης οικονομίας, αλλά είναι και εκτός της 

πραγματικότητας της οικονομίας, καθώς δεν λαμβάνουν υπόψη ούτε το 
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σημερινό περιβάλλον στο οποίο δραστηριοποιούνται οι ελληνικές 

μικρομεσαίες επιχειρήσεις, ούτε και το γεγονός ότι εκατοντάδες χιλιάδες 

από αυτές δεν έχουν ακόμα επουλώσει τις πληγές τους από τις 

επανειλημμένες κρίσεις του παρελθόντος.  

Την ίδια στιγμή που οι επιχειρήσεις αδυνατούν να προμηθευθούν τα POS 

για να πραγματοποιούν τις συναλλαγές τους, βρίσκονται αντιμέτωπες με 

κυρώσεις και πρόστιμα από το κράτος λόγω της μη εγκατάστασης των 

POS! 

Κατόπιν αυτών, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Πώς προτίθεται η κυβέρνηση να διασφαλίσει ότι όλες οι επιχειρήσεις 

απρόσκοπτα θα έχουν τη δυνατότητα να εγκαταστήσουν POS μέχρι τις 

31 Ιανουαρίου που εκπνέει η σχετική προθεσμία;   

2. Πώς προτίθεται η κυβέρνηση να αντιμετωπίσει αυτήν την κατάσταση 

που απειλεί τις επιχειρήσεις με πρόστιμα, δυσκολίες στη λειτουργία 

τους και τελικά κίνδυνο για την επιβίωσή τους; 
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